



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



9D7N INSPIRING TUNISIA (STNN-EK)

9天7晚 突尼西亚星战之约 (STNN-EK)

Valid from Sep 2025

有效期从 2025 年 9 月

CITIES: Tunis, El Jem, Sousse, Matmata, Douz, Tozeur, Nefta, Gafsa, Kairouan, Hammamet, Nabeul, Kelibia, Kerkouane, Haouaria, Carthage

城市：突尼斯，杰姆，苏塞，马特马他，杜兹，托泽尔，内夫塔，加夫萨，凯鲁万，哈马马特，纳布勒，古莱比耶，科克瓦尼，哈瓦利亚，迦太基

Features:

- ✓ Visit 6 UNESCO sites in Tunisia ~ Medina of Tunis, Medina of Sousse, Amphitheatre of El Jem, Medina of Kairouan, Archaeological site of Kerkouane, and Archaeological site of Carthage.
- ✓ Explore the Matmata which was the setting for the film "Star War".
- ✓ Experience twice of the exciting Jeep Safari Ride in Nefta Ong Jemel and Mountain Oasis of Chebika, Tamerza.
- ✓ Experience Camel Ride and Horse Carriage Ride.
- ✓ Explore one of the African's most important Bardo Museum.
- ✓ Discover one of the best-preserved Roman stone ruins in the world & uniquely Africa ~ Amphitheatre of El Jem.
- ✓ Be amazed by the blue & white architecture and relax by the Mediterranean seaside town ~ Sidi Bou Said.

特色：

- ✓ 参观突尼西亚的 6 个世界文化遗产 ~ 突尼斯麦地那、苏塞麦地那、艾尔杰姆剧场、凯鲁万麦地那、盖赫库阿勒遗址和迦太基考古遗址公园。
- ✓ 探索电影《星球大战》的取景地 ~ 马特马他。
- ✓ 体验 2 次激动人心的吉普车游，游览内夫塔欧格杰梅、沙漠绿洲歇比卡和塔梅尔扎。
- ✓ 体验骑骆驼和四轮马车。
- ✓ 探索非洲第二个最重要的博物馆 ~ 巴尔多博物馆。
- ✓ 发掘世界上保存最完好的罗马石碑遗址之一和非洲的独特地标 ~ 艾尔杰姆剧场。
- ✓ 西迪布 ~ 蓝白相间的建筑让人惊叹，让人放松的地中海海滨小镇。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	<p>Kuala Lumpur → Dubai → Tunis</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ City Tour of Medina Tunis ~ to view one of the most impressive medieval medinas in North Africa and one of Tunisia's great treasures. ➢ Sidi Bou Said ~ a photo stop at a distinctive blue and white colour scheme, cobbled stone streets and jaw-dropping glimpses of azure water, on a cliff-top, is one of the prettiest spots in Tunisia. ➢ Dar El Annabi (entrance included) ~ a traditional Tunisian house, in the centre of a village. ➢ Le Baron D'Erlanger Palace (entrance included) ~ is a historical palace at Sidi Bou Said, in northern Tunisia. It was the first museum to be opened in the country. (<i>Closed at 1600 hrs and closed every Monday</i>) <p>吉隆坡 → 迪拜 → 突尼斯</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 突尼斯麦地那市区 ~ 观看北非最令人印象深刻的中世纪麦地那斯，也是突尼斯的珍宝之一。 ➢ 西迪布赛 ~ 在这蓝白配色的独特小镇拍照打卡，行走在鹅卵石铺就的街道上，在悬崖顶上观赏令人瞠目结舌的湛蓝海水，是突尼斯最美丽的景点之一。 	<p>Meal onboard D: Local</p> <p>机上用餐 晚: 道地</p>	<p>Sheraton Hotel Tunis 5* or similar</p> <p>喜来登酒店， 突尼斯 - 5* 或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➢ 达埃尔蓝白小镇 (含入门票) ~ 位于村庄中心的传统突尼斯房屋。 ➢ 兰格男爵宫 (含入门票) ~ 位于突尼斯北部西迪布赛义德的历史宫殿。它是国内第一家博物馆. (下午 16:00 关闭, 每周一休息) 		
2	<p>Tunis (204km) - 🚍 - El Jem (70km) - 🚍 - Sousse</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Amphitheatre El Jem (entrance included) ~ the impressive ruins of the largest Roman architecture colosseum in Africa. It is listed by UNESCO since 1979 as a World Heritage Site. ➢ City Tour of Medina of Sousse ~ to view the Kasbah and Great Mosque of Sousse, a typical town dating from the first centuries of Islam, that reflects Arabo-Muslim urbanism. ➢ Sousse Archaeological Museum (entrance included) ~ it contains the second largest collection of mosaics in the world. ➢ Port El Kantaoui ~ a photo stop at a touristic town with Andalusian charm has been built around the marina. <p>突尼斯 (204 公里) - 🚍 - 杰姆 (70 公里) - 🚍 - 苏塞</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 艾尔杰姆剧场 (含入门票) ~ 令人印象深刻非洲最大的罗马建筑竞技场遗址。自 1979 年起，被联合国教科文组织列为世界遗产。 ➢ 苏塞麦地那市区 ~ 观看城堡和苏塞的大清真寺。典型的城镇可以追溯到伊斯兰教的最初几个世纪，反映了阿拉巴穆斯林的城市主义。 ➢ 苏塞考古博物馆 (含入门票) ~ 这里含有世界上第二大的马赛克收藏品。 ➢ 康达维港 ~ 拍照打卡于建在码头周围的一座具有安达卢西亚风情的旅游城镇。 	B: Hotel L: Local D: Hotel	Movenpick Resort, Sousse - 5* or similar
3	<p>Sousse (337km) - 🚍 - Matmata (91km) - 🚍 - Douz</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Matmata ~ a photo stop at setting for the film "Star War". ➢ Explore the home of the locals ~ tasting traditional Tabouna bread with green tea at local Berber house (Troglodyte House). ➢ Camel Ride (approx. 1hour) ~ put on local clothing, enjoy the ride to the dunes of Douz and hike to the top of the dune for panoramic views across the desert. <p>苏塞 (337 公里) - 🚍 - 马特马他 (91 公里) - 🚍 - 杜兹</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 马特马他 ~ 在电影《星球大战》的布景处拍照打卡。 ➢ 探索当地住宅 ~ 在当地的柏柏尔人家里品尝他们传统的面包和绿茶 (穴居)。 ➢ 骑骆驼 (大约 1 小时) ~ 换上当地服装，开启您的 Douz 沙丘之旅。徒步到沙丘顶部欣赏沙漠的全景。 	B: Hotel L: Local D: Hotel	The Residence Hotel, Douz - 5* or similar
4	<p>Douz (125km) - 🚍 - Tozeur (24km) - 🚍 - Nefta (24km) - 🚍 - Tozeur</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Chott El Djerid ~ a photo stop at the large endorheic salt lake in southern Tunisia. ➢ City Tour of the Medina of Tozeur ~ to view one of the best preserved where you can find traditional architecture, fashion and workmanship. 	B: Hotel L: Hotel D: Local + Folklore Animation Show	Palm Beach Palace, Tozeur -5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➢ Horse-carriage ride (approx. 1hour) ~ 4 persons sharing in a horse-carriage ride at Tozeur suburban. ➢ Ong Jamel ~ an experience on 4x4 into the dessert, the famous site of the "Star War" place. ➢ Nefta Basket ~ a photo stop at an oasis set in a canyon. ➢ Sahara Lounge ~ a photo stop at surrounded by middle of palm trees. <p>杜兹 (125 公里) - ➔ - 托泽尔 (24 公里) - ➔ - 内夫塔 (24 公里) - ➔ - 托泽尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 杰里德大盐湖 ~ 在突尼斯南部的大内河盐湖拍照打卡。 ➢ 托泽尔麦地那市区 ~ 观看其中保存得最好的地方，您可以找到传统建筑、时尚和工艺。 ➢ 体验四轮马车 (大约 1 小时) ~ 4 人共乘一辆四轮马车于托泽尔郊区内游览。 ➢ 欧格杰梅 ~ 体验 4x4 越野车在撒哈拉大沙漠的沙丘上飞驰，此处也是《星球大战》取景地。 ➢ 内夫塔篮子 ~ 拍照打卡于峡谷中的绿洲。 ➢ 撒哈拉休息室 ~ 被中部棕榈园环绕着拍照打卡点。 	<p>早: 酒店 午: 酒店 晚: 道地 + 民俗表演</p>	棕榈海滩皇宫酒店, 托泽尔 - 5*或同级
5	<p>Tozeur (93km) - ➔ - Gafsa (203km) - ➔ - Kairouan</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Sahara Desert (approx. 3.5 hours) ~ an experience on 4x4 jeep drive into the dessert, visit Mountain Oasis of Chebika and Tamerza. ➢ Famous Carpet House ~ enjoy shopping. <p>托泽尔 (93 公里) - ➔ - 加夫萨 (203 公里) - ➔ - 凯鲁万</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 撒哈拉沙漠 (大约 3.5 小时) ~ 体验 4x4 越野车在撒哈拉大沙漠的沙丘上飞，游览沙漠绿洲歇比卡和塔梅尔扎。 ➢ 著名的地毯厂 ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Hotel D: Hotel</p>	La Kasbah Hotel, Kairouan - 5* or similar
6	<p>Kairouan (111km) - ➔ - Hammamet</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Mosque Sidi Okba ~ to view the Great Mosque is a symbol of Kairouan and Aghlabid Basins an important religious pilgrimage site and rich in history. ➢ Mausoleum of Sidi Sahed (entrance included) ~ the burial place of one of the Prophet's companions. ➢ Hammamet Old Median ~ to view the surrounded by its original 15th-century walls, the architecture here is similar to the Sidi Bou Said, same white house with blue doors and windows and visit fortress of Hammamet. <p>凯鲁万 (111 公里) - ➔ - 哈马马特</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 奥格巴清真寺 ~ 观看大清真寺和阿格拉比德盆地，一个重要的宗教朝圣地和拥有丰富历史的地标之一。 ➢ 西迪萨赫布陵墓 (含入门票) ~ 一个先知的同伴之墓地。 ➢ 哈马马特旧城市 ~ 观看周围环绕着的 15 世纪城墙，这里的建筑风格与蓝白小镇颇有几分相似，同样是白色房子与蓝色门窗，随后游览哈马马特古城。 	<p>B: Hotel L: Local D: Hotel</p>	Royal Azur & Thalassa Hotel, Hammamet - 5* or similar
7	<p>Hammamet (12km) - ➔ - Nabeul (60km) - ➔ - Kelibia (15km) - ➔ - Kerkouane (14km) - ➔ - Haouaria (115km) - ➔ - Tunis</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Nabeul Market & Pottery ~ enjoy shopping. 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p>	Sheraton Hotel Tunis 5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➢ Kelibia Fishing Port ~ close to a historic vestige and beautiful beaches, overlooking a magnificent panorama of the sea from the top of a hill. ➢ Kerkouane Archaeological Site ~ the best-preserved remains of the Carthaginian civilization the ruins of a small city, with houses, a temple, and ramparts. ➢ El Haouaria ~ is a coastal town of the Cape Bon Peninsula, a pretty blue and white village adjacent. <p>哈马马特 (12 公里) - ➔ - 纳布勒 (60 公里) - ➔ - 古莱比耶 (15 公里) 科克瓦尼 (14 公里) - ➔ - 哈瓦利亚 (115 公里) - ➔ - 突尼斯</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 纳布勒市场 & 陶器 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 古莱比耶鱼港 ~ 靠近历史遗迹和美丽的海滩, 从山顶瞭望大海, 俯瞰美丽壮观的景色。 ➢ 盖赫库阿勒遗址 ~ 完好保存了迦太基文明的遗迹, 是一个小废墟城市, 有房屋、寺庙和城墙。 ➢ 胡瓦里耶 ~ 卡本邦半岛的一个沿海小镇, 充满突尼西亚风格的村庄。 		<p>喜来登酒店, 突尼斯 - 5* 或同级</p>
8	<p>Tunis (16km) - ➔ - Carthage (16km) - ➔ - Tunis → Dubai → Kuala Lumpur</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Bardo Museum (entrance included) ~ one of the best archaeological museums in the Mediterranean, which is especially well known for its beautiful collection of mosaics. (<i>If closed will replace by other sightseeing</i>). ➢ Archaeological site of Carthage (entrance included) ~ the Carthage was founded in the 9th century B.C. on the Gulf of Tunis. From the 6th century onwards, it developed into a great trading empire covering much of the Mediterranean and was home to a brilliant civilization. ➢ Antonine Baths (entrance included) ~ a very impressive site for its dimensions even though only the basement and a few columns of this enormous Roman building now remain. <p>突尼斯 (16 公里) - ➔ - 迦太基 (16 公里) - ➔ - 突尼斯 → 迪拜 → 吉隆坡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 巴尔多博物馆 (含入门票) ~ 地中海最好的考古博物馆之一, 以其精美的马赛克收藏品而闻名。 (<i>如果关闭将更改为其它景点</i>) ➢ 迦太基考古遗址公园 (含入门票) ~ 始建于公元前 9 世纪。自公元 6 世纪起, 迦太基逐步发展成为一个强大的贸易帝国, 也创造了一段辉煌的文明历史。 ➢ 安东尼藻堂 (含入门票) ~ 尽管只有地下室和几根柱子, 但就其规模而言, 这是一个非常令人印象深刻且保存至今的巨大的罗马建筑。 	<p>B: Hotel Meal onboard</p>	<p>早: 酒店 机上用餐</p>
9	Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Tunisian Dinar (TND)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他资讯:

- 1 季节: 春季(三 - 五月) / 夏季(六 - 八月) / 秋季(九 - 十一月) / 冬季(十二 - 二月)
- 2 货币: 突尼西亚第纳尔 (TND)
- 3 全程使用英文讲解, 领队将以中文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 详情请查询 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款与细则及公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壞羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)